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Protokoll från styrelsemöte 

Tid:  2019-11-28 

Plats:  Skogstibble sockenstuga 

Närvarande: Lars Gräns 
Ronny Sandberg 
Erik Jennische 
Magnus Kaisäter 
Karl-Göran Lindgren 
Bo Eriksson 
Johan Bruun 
Johan Steineck 
                     

Erik hälsade alla välkomna och förklarade styrelsemötet öppnat. 
     

§ 1 Till justeringsmän valdes Magnus Kaisäter och Ronny Sandberg 
 
§ 2 Information 

:1) Jägareförbundet har i mail meddelat att Lars Björk tills vidare kommer att 

hålla i viltförvaltningen och viltdata även för Uppsala Län. 

§ 3 Avstämning av årets pågående älgjakt 

NH Övre: Har skjutit 5 tjurar, 3 vuxna hondjur och 5 kalvar. Det återstår att 

skjuta 2 vuxna hondjur och 5 kalvar. Tre jaktlag har inte utnyttjat hela sin 

tilldelning på vuxna älgar. 

NH Nedre: Har skjutit 8 tjurar, 5 vuxna hondjur och 7 kalvar. Det återstår att 

skjuta 2 tjurar och 8 kalvar, med reservation att någon/några vuxna älgar som 

är registrerade och övrig dödlighet kan komma att flyttas till 

avskjutningsstatistiken. Tre jaktlag har inte utnyttjat hela sin tilldelning på vuxna 

älgar. 

 

§ 4 Övrig dödlighet älg år 2019 

NH Övre: Inga älgar är rapporterade under övrig dödlighet. 

NH Nedre: 6 tjurar (3 trafik, 2 okänd orsak och 1 avlivad) och 1 vuxet hondjur är 

rapporterat. 

§ 5 Förändring av avlysningsjakter 

För tillfället görs inga ändringar av tilldelningarna. Vid nästa avstämning tas 

ärendet åter upp. 

§ 6 Avstämning av årets pågående kronviltsjakt 

9 hjortar, 6 hindar och 3 kalvar är skjutna. Det återstår att skjuta 2 hindar och 5 

kalvar. 

§ 7 Extra tilldelning av älg och kronvilt 

Inget jaktlag har begärt extra till delning. 
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§ 8 Länsstyrelsens (LS) syn på påskjuten/fälld älg 

Länsstyrelsens tabell över olika scenarier diskuterades. Det finns ingen 

begäran från LS att vi ska kommentera dokumentet. På nästa möte kommer vi 

att fortsätter diskutera detta och även vilket jaktlag tillfaller älgen. Lars mailar 

materiel till styrelsen. 

§ 9 Ekonomi 

Det är få jaktlag som betalat in fällavgifter. Endast 5000:- har kommit in på 

kontot. Till nästa jaktår kan det bli aktuellt att höja fällavgifterna. 

§ 10 Föredragshållare till årsmötet 

Erik undersöker om Mats Rolander på Skogsstyrelsen har möjlighet att komma. 

Årsmöte kommer att hållas under april. 

§ 11 Övriga frågor 

:1) Älg-obs 

I viltdata har det registrerats totala c:a 3000 man-timmarna. Det gäller 

sammantaget för NH Övre och NH Nedre. Det är en alltför låg siffra. Det borde 

inte vara svårt för NH att komma upp till 5000 man-timmar. 

 

Erik förklarade styrelsemötet avslutat. 

 

Vid protokollet     Justeras:  

 

 

Lars Gräns      Magnus Kaisäter  Ronny Sandberg 
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